
Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 

Maak kennis met onze nieuwe (onder)voorzitter!

“Onze gemeente nóg mooier maken, daarvoor doen we het”
Jeroen Thieren is onze nieuwe voorzitter, Björn Cools de nieuwe ondervoorzitter. “Onze prachtige gemeente nóg mooier maken: 
daar gaan we voor, met de N-VA als motor van vernieuwing!”

Nieuw N-VA afdelingsbestuur 
Maak kennis met onze bestuursleden! (p.3)

Feest. Feest. Feest! 
N-VA, dat moet je beleven! (p. 4)

De Beloftes. En de daden
Krijgt u waar voor uw geld? (p. 5)

Jeroen (39) is advocaat en woont in 
Koksijde dorp. Hij is getrouwd met 
Charlotte en papa van Lily en Bas. Björn 
(43) is vandaag stafmedewerker bij de 
VVSG en werkte daarvoor jaren als 
afdelingshoofd bij het gemeentebestuur 
Koksijde. Samen met Hanne heeft hij 
twee kinderen, Marilou en Remus. Ze 
wonen in Sint-Idesbald.

Tijd voor echte inspraak

“Het is tijd voor vernieuwing in onze 
gemeente”, klinkt het. “Een andere stijl 
van besturen is dringend nodig. Van-
daag wordt boven de hoofden van onze 
inwoners beslist, wij willen hen écht 
betrekken.” De mislukte locatie van de 
Oostduinkerkse kermis, de zendmast 
in Koksijde dorp, de strandcabines aan 
Duinpark, de vele openbare werken die 
vertraging oplopen… allemaal voor-
beelden van een gemeentebestuur dat 
vandaag te weinig luistert naar onze ei-
gen inwoners. “Met onze N-VA-afdeling 

kiezen wij wel voor echte inspraak. Dat 
is hoe de N-VA aan politiek doet.”

Met deze voorzitterswissel zetten we 
de eerste stap richting de gemeente-
raadsverkiezingen in 2024. Het N-
VA-bestuur wordt verder versterkt en 
krijgt met Jeroen en Björn twee straffe 
spelverdelers in de cockpit. Zij volgen 
Bruno Vandicke en Steve De Couck op, 
die een staande ovatie kregen voor hun 
fenomenale werk.

N-VA weer in de meerderheid

“Onze opdracht is N-VA terug in de 
meerderheid krijgen”, benadrukken 
Jeroen en Björn. De eerste helft van 
de legislatuur ligt achter ons. Daarin 
bewees de N-VA haar uitstekende op-
positiewerk. “Wegen op het beleid, onze 
gemeente nog mooier maken, daar doen 
wij het voor. En natuurlijk kan dat best 
door ook effectief mee in het bestuur te 
geraken. 

Onze ploeg barst van ideeën, enthousiasme 
en gedrevenheid. Wilt u ook N-VA-lid worden 
of ons bestuur versterken? Geef ons een 
seintje!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Koksijde-Oostduinkerke
koksijde@n-va.be N-VA Koksijdewww.n-va.be/koksijde 
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Snippers uit de gemeenteraad

ONVEILIGE KERMIS IN OOSTDUINKERKE-DORP?

Al een paar jaar wordt de kermis in Oostduinkerke-dorp 
opgesplitst op twee plaatsen. Ook dit jaar protesteerde San-
der Loones hiertegen. Het gemeentebestuur verwijst naar 
de brandveiligheid, maar zorgt met zijn opsplitsing voor 
een bijzonder verkeersonveilige situatie. De N-VA blijft de 
terugkeer naar het centrum eisen.

MEER PMD OPHALINGEN ÉN BLAUWE CONTAINERS

De bruine afvalzakken voor onze handelaars worden 
vervangen door afvalcontainers. Een goede zaak. Maar de 
N-VA vraagt extra ophalingen van de blauwe PMD zakken: 
wekelijks in plaats van tweewekelijks. En stelde nogmaals 
voor om blauwe afvalcontainers in te voeren.

PROFICIAT RITA! PROFICIAT ANDREAS!

Aan lokale politiek doe je met een warm hart. Om elkaar  
te helpen en vooruit te helpen. Zo’n (h)eerlijk hart, dat  
hebben onze Rita en Andreas zeker! Zij werden gehuldigd 
voor hun jarenlange inzet.

MARKERING FIETSTRAAT KOST 85.865 EURO

De gemeente opende op 17 september de nieuwe fietsstraat, 
die helemaal doorloopt van De Panne tot Nieuwpoort. De 
veelvuldige markeringen die op straat werden gebrand, 
wekken nogal wat reacties los bij de bevolking. De kost-
prijs? 85.865 euro. Onze Greet Verhaeghe stelde voor om 
ook de Hostenstraat en de Helvetiastraat om te vormen tot 
fietsstraten. Zodat onze kinderen veilig op school geraken. 
Meerderheidspartijen OpenVLD, CD&V en Vooruit (sp.a) 
stemden ons amendement helaas weg.

EXTRA GEMEENTERAADSCOMMISSIE ENERGIECRISIS

De energiefacturen exploderen. Voor onze burgers en voor 
onze gemeente. Investeringsprojecten worden zo duurder 
en moeten vaak uitgesteld of zelfs afgeschaft worden. Op 
N-VA-voorstel van Peter Hillewaere werd beslist om in 
november een extra commissie hierover te organiseren. 
Ook op de gemeenteraad van december zullen de planning 
en de financiële impact verder op tafel komen. 

KOKSIJDE, ORGELGEMEENTE!

Onze gemeente heeft een sterke orgeltraditie, mee door de 
niet aflatende inzet van de Orgelkring van Koksijde. Onze 
Koen Ringoot stelde voor om deze orgeltraditie verder te 
verankeren. Cultuur is wat onze gemeente onderscheidt. 
Laten we ons imago als “orgel-gemeente” dus zeker verder 
koesteren!

De gemeenteraad voorbereiden!
Mogelijke uitbreiding werken Kerkstraat 

De heraanleg van de Kerkstraat gaat gelukkig een volgende fase in. Er is echter ook veel (zwaar) verkeer rond en richting het contai-
nerpark. Vooral aan de hoek Hovenierstraat / Veurnestraat is het wegdek in zeer slechte staat. Op voorstel van onze Sam De Rechter 
wordt dit met de aannemer opgenomen.

Heraanleg verloederd Konzplein eindelijk in zicht!

Het Konzplein recht in ‘t centrum van Sint-Idesbald… Meer zandbak 
dan plein, kapotte zitbanken, de fontein werkt al jaren niet, een kapot 
voetpad bij de bouwwerf... Patricia Vandenbroucke agendeerde dit al 
vele malen op de gemeenteraad. We vernamen dat de plannen klaar 
zouden zijn om nu politiek te bespreken. Eindelijk komen de werken 
dus in zicht! 

Straks andere straatnamen? 

Neen, toch niet. Dat vernam onze Adelheid Hancke. De gemeente 
vroeg het aan 600 inwoners met verwarrende straatnamen. Dat gaf 
aanleiding tot 111 individuele en gebundelde reacties. Slechts één 
inwoner wilde zijn straatnaam gewijzigd zien.

koksijde@n-va.be
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Nieuw N-VA afdelingsbestuur!
Onze afdeling kreeg met Jeroen en Björn niet alleen nieuwe (onder)voorzitters. Ook het ganse afdelingsbestuur van N-VA Koksijde 
- Oostduinkerke werd nieuw verkozen!

Naast gemeenteraadsleden Sander Loones, Dirk Decorte, Sam De Rechter, Adelheid Hancke, Peter Hillewaere, Koen Ringoot, Patricia 
Vandenbroucke, Greet Verhaeghe en leden van het bijzonder sociaal comité Bruno Vandicke en Pascale Baeselen, zijn vandaag ook lid 
van het bestuur: Brecht Anthierens, Annemie Beghein, Koen Beullens, Bernard Bruneel, Robby Bruyninckx, Serge Casier, Andreas 
Cavyn, Gudrun Christiaen, Rita Gantois, Frank Geerts, Joe Govaerts, Pablo Govaerts, Niels Helsen, Greta Leye, Jan Loones, Gauthier 
Moureau, Anne Remaut, Gerard Vandenbroucke, Jan Van Den Broucke, Frank Van De Vyver, Rudy Van Elverdinghe, Michel Van Put.

Een fantastische ploeg voor een fantastische gemeente!

Leve Mieke Garnaal!
Onder een stralende zon kregen Mayra, Xana en 
Tabitha hun kroontje opgezet! Proficiat Miekes!

Koksijde blinkt! 
Dank aan iedereen die onze 
gemeente mooi en netjes houdt! 
Dank ook aan de milieudienst 
en de dienst Openbare netheid 
die elke dag enorm werk verzet-
ten. Ook dit jaar hielp de N-VA 
met vele andere verenigingen 
mee aan de Mooimakers-actie.

“Kraks van Koksijde”
Paardenvisser Katrien Terryn en muzikant Jurrie Delporte werden gehuldigd 
in het gemeentehuis. Onze mandatarissen genoten en zongen luid mee!

Koksijde 
bloeit!
Proficiat aan de  
organisatie van  
de 70ste  
Bloemenjaarmarkt  
in Koksijde-bad!

Wilt u ook lid 
worden van onze 

N-VA-familie?  
Geef ons dan zeker 

een seintje op 

koksijde@n-va.be!
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Noteer alvast de volgende activiteiten in uw agenda:

* Vierdaagse van de IJzer
Heerlijk dagje! In alle betekenissen! Met onze 
N-VA-ploeg zorgen we voor een lekker braad-
worstje voor de hongerige wandelaars.

* Landelijk feest
Ambachten, veeprijskamp, 
kinderanimatie… Proficiat 

aan de VVV en de lokale 
vereniging Wulpen Events! 

* Vier Vlaanderen!
Gezellig samenzijn op de Vlaamse feestdag met heerlijke receptie. Heel 
wat N-VA-(bestuurs)leden vierden mee! Gaststpreker Guido Moons 
verzorgde de officiële Elfjulirede.

ZATERDAG 26 NOVEMBER

* Petanque
Nog een jaarlijkse sporttraditie: 
onze gezellige petanque. Telkens 
weer een prettig succes. Open 
voor iedereen, ook niet-leden. 
We zien elkaar vanaf 13 uur 
in de Bollodroom Sportpark 
Hazebeekstraat.

VRIJDAG 6 JANUARI OM 19U

* Nieuwjaarsreceptie
Peter De Roover is dit jaar onze gast 
in ’t Oud Schooltje in Koksijde dorp. 
De N-VA-fractieleider in de Kamer 
van Volksvertegenwoordigers fileert de 
regering-De Croo! Iedereen welkom! 

Wat! Een! Feest! 
Op 17 september vierden we feest in de Witte Burg. Overvolle zaal, schitterende ambiance! Burgemeester van De Haan en Vlaams 
Parlementslid Wilfried Van Daele was onze gastspreker. Onze nieuwe voorzitter Jeroen Thieren zette de sfeer en leidde de festivi-
teiten mooi in. Fractieleider Sander Loones nam de tombola voor zijn rekening, met mooie prijzen én met de nodige humor. We 
vinden het superfijn zoveel inwoners te mogen verwelkomen. Dank Henri Lemineur voor de foto’s!

www.n-va.be/koksijde



Veel beloven… minder doen…
Nog twee jaar tot de volgende verkiezingen in 2024. Hoe staat het met de beloftes van het gemeentebestuur? 
N-VA-fractieleider Sander Loones dook in de begroting en brengt de waarheid naar boven.

Belofte 1: 

“De militaire basis zal voor 2024 
worden aangekocht”
Realiteit: Dit ziet er slecht uit. In de begroting is hier geen cent 
meer voor voorzien. Het gemeentebestuur schrapte zelf het 
budget omdat de onderhandelingen nog steeds niet vlotten. De 
Koksijdse meerderheid van OpenVLD, CD&V en sp.a/Vooruit 
slaagt er niet in haar Brusselse vrienden te overtuigen die noch-
tans lid zijn van… OpenVLD, CD&V en Vooruit.

Belofte 2: 

“Een nieuwe Dorpspromenade 
in Oostduinkerke Dorp”
Realiteit: Komt er niet voor 2024. Onze inwoners 
kunnen geen betaalbare woning meer vinden. Daar-
om werden er projecten aangekondigd, ook langs 
de Dorpsstraat in Oostduinkerke. Maar het project 
geraakt niet rond.

Belofte 4: 

“Er komen geen nieuwe belastingen”
Realiteit: Op twee jaar tijd is de belastingdruk gestegen met 12 procent, 

meer dan 6 miljoen extra. Vooral de extra belastingdruk op toerisme valt 
op (verblijfsbelasting, parkeergeld,…).

Belofte 5: 

“Er komt een nieuw onthaal aan de Duinenabdij”
Realiteit: Groots aangekondigd op de Ronde van Koksijde, maar intussen afgevoerd. Een belangrijk deel van de collectie 
wordt zelfs weggehaald uit het Abdijmuseum en zal verhuizen naar Ten Bogaerde, weg van de ruïnes.

Belofte 6: 

“In 2021 zal het bestuur voor 36 miljoen investeren”
Realiteit: Uiteindelijk werd maar 9 miljoen gerealiseerd. Ja, corona speelde ons allemaal parten. 
Maar slechts een vierde doen van wat je belooft? Dat zou toch beter moeten kunnen.

Belofte 3: 

“Er komt een nieuwe bibliotheek”
Realiteit: Toch niet. Na heel wat oppositie, ook door de N-VA, zal de 
bibliotheek gelukkig niet meer verhuizen naar de markt van Koksij-
de. Dat was het eerste plan van het gemeentebestuur. Maar ook de 
broodnodige renovatie van de bib zou heel wat sneller mogen.
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€
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